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Onderwerp : Groene Hart Rekenkamer Onderzoekrapport Veiligheidsbeleid

Datum antwoord :

Vragen:
In het onderzoekrapport wordt het volgende aangegeven: “Op nieuwe 
aandachtsvelden zoals ondermijning en – zeker- de koppeling tussen 
veiligheid en zorg staat de samenwerking en regie nog meer in de 
kinderschoenen staat, waardoor op dit moment nog niet (volledig) van 
adequate regie en samenwerking kan worden gesproken.”

In de zienswijze geeft het college aan dat de relatie moet groeien en dat het in 
de huidige opzet van de kadernota veiligheid niet passend is om de volledige 
zorgketen op te nemen.

 Welke actie wil het college inzetten om de relatie te laten groeien en de 
samenwerking en regie bij de aandachtsvelden ondermijning en de 
koppeling tussen veiligheid en zorg te verbeteren?

Over doelmatigheid geeft het college aan dat dat in de komende evaluaties 
van de actieplannen bekeken zal worden op welke wijze doelmatigheid meer 
aandacht kan krijgen.

 Hoe zorgt het college dat er aan de voorkant, bij de afweging van 
maatregelen, expliciet aandacht is voor doelmatigheid van de te treffen 
maatregelen?

Antwoorden:

1. Zoals de Groene Hart Rekenkamer aangeeft moet de 
samenwerking en regie op het terrein van veiligheid en zorg nog 
(verder) groeien tijdens de uitvoering. Alle partijen erkennen die 
noodzaak en zijn bereid om hierin te investeren. Een voorbeeld 
hiervan is de samenwerking vanuit het Veiligheidsdomein met het 



Team Integrale Toegang bij casuïstiek rondom personen met 
verward gedrag die woonoverlast veroorzaken.Tijdens de uitvoering 
komen diverse vragen op, die vanaf het eerste begin gezamenlijk 
worden opgepakt. De woonoverlast kan hierdoor sneller worden 
aangepakt.
Voor de aanpak Ondermijning geldt dat dit thema betrekkelijk nieuw 
is voor de lokale overheid. De gemeenten zoeken hierin nog naar 
hun eigenstandige rol, naast de partijen die bezig zijn met 
opsporing en vervolging. Gouda is goed aangesloten op de 
landelijke netwerken en wordt hierin regelmatig als voorbeeld 
gemeente genoemd in de wijze waarop de eerste stappen worden 
gezet om tot een volwassen ondermijningsaanpak te komen. Echter 
ook in Gouda zal  deze aanpak ten aanzien van de regie en 
samenwerking zich nog verder moeten ontwikkelen.

2. De doelmatigheid, in de zin van kostenefficiëntie, is een goed 
aandachtspunt. Binnen de krappe begroting van Veiligheid wordt 
voortdurend kritische gekeken naar kosten van maatregelen en de 
vraag of deze gecontinueerd kunnen worden. Tegelijk is de 
economische opbrengst van inzet op bijv. trainingen om 
radicalisering tegen te gaan juist niet de enige opbrengst die telt.
Ten aanzien van de subsidieregeling inbraakwerende maatregelen 
kan deze vraag na enkele jaren wel gesteld worden en dit zal dan 
ook geëvalueerd worden.


